
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy v Červeníku, ktoré sa uskutočnilo dňa 06. 09. 2022 o 18:00 hod. 

v budove Základnej školy s materskou školou, Osloboditeľov 9, Červeník. 

 

Prítomní: členovia RŠ podľa priloženej prezenčnej listiny – 8  z 11 

   Veronika Červená, Pavol Šimunič, Mgr. art. Klaudia Šimuničová – ospravedlnení  

hostia: PaedDr. Jarmila Gáborová, riaditeľka ZŠ s MŠ Červeník 

                 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Správa o hospodárení za kalendárny rok 2021  

3. Informácie k zápisu do 1. ročníka ZŠ a do materskej školy 

4. Výročná správa Rady školy za rok 2021 

5. Návrh plánu práce a zasadnutí RŠ na školský rok 2022/2023 

6. Informácia a dokumenty Základnej školy s materskou školou, týkajúce sa výchovno-

vzdelávacej činnosti, pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu a prevádzky školského zariadenia 

7. Rôzne, diskusia  

8. Návrh uznesenia 

9. Záver 

 

Bod 1 

Zasadnutie otvorila a prítomných privítala Mgr. Andrea Doková, predsedníčka Rady školy.  

Zapisovateľkou bola zvolená Mgr. Marcela Blašková a overovateľmi Mgr. Milena 

Adamčíková  a Michal Mihálik. 

 

Bod 2 

Prítomní členovi RŠ vzali na vedomie predloženú Správu o hospodárení za rok 2021 spolu 

s prílohou – komentárom bez otázok. 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 3/2022 

Rada školy jednohlasne berie na vedomie Komentár k správe o hospodárení za rok 2021 a 

Výkaz k Správe o hospodárení za rok 2021. 

 

Bod 3 

Riaditeľka školy uviedla, že na zápise do prvého ročníka bolo 16 detí, dodatočne prihlásené 1 

dieťa. Zatiaľ do prvého ročníka nastupuje 17 detí. Zápis do materskej školy absolvovalo 18 



detí. Aktivity k zápisu sa konali priamo v materskej škole, nakoľko nebol povolený zápis za 

prítomnosti detí a rodičov. Traja rodičia požiadali o predĺženie predprimárneho vzdelávania 

v materskej škole. Informácie o zápise boli zaslané aj zriaďovateľovi. 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 4/2022 

Oznámenie o výsledku zápisov priložiť k Zápisnici zo zasadnutia Rady školy v Červeníku. 

Rada školy jednohlasne berie informácie k zápisom na vedomie. 

 

Bod 4 

Predsedníčka Rady školy stručne vyhodnotila jej činnosť za školský rok 2021/2022, nakoľko 

celé znenie Výročnej správy Rady školy dostali členovia RŠ spolu s ostatnými dokumentmi 

pred konaním RŠ. Predsedníčka RŠ poďakovala všetkým členom za zodpovedný prístup 

a doterajšiu spoluprácu. 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 5/2022 

Rada školy jednohlasne schvaľuje Výročnú správu Rady školy. 

 

Bod 5 

Prítomní členovia RŠ vzali na vedomie Plán práce Rady školy na školský rok 2022/2023 bez 

pripomienok.  

K uvedenému bolo prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 6/2022  

Rada školy jednohlasne berie na vedomie Plán práce Rady školy na školský rok 2022/2023.  

 

Bod 6 

Riaditeľka školy poskytla informácie k nasledovným dokumentom:  

1. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy za školský rok 2021/2022  

2. Plán profesijného rozvoja na školský rok 2022/2023  

3. Plán práce pre základnú školu s materskou školou na školský rok 2022/2023  

4. Plán práce materskej školy na školský rok 2022/2023  

5. Školský vzdelávací program VEREŠVÁR - ZŠ na školský rok 2022/2023 

6. Školský vzdelávací program VEREŠVÁRIK - MŠ na školský rok 2022/2023  

7. Výchovný program – Školský klub detí pri ZŠ s MŠ Červeník na školský rok 2022/2023  

8. Koncepcia rozvoja školy na školský rok 2022/2023  

9. Vyhodnotenie koncepčného zámeru rozvoja školy  

10. Školský poriadok  

11. Organizačný poriadok 



12. Plán profesijného rozvoja školy na roky 2022/2026 

13. Pokyny upravujúce postup, organizáciu a podmienky výchovy a vzdelávania detí v ZŠ s 

MŠ, Osloboditeľov 9, Červeník v období od 1. septembra 2021 vypracované v súlade s 

opatreniami ÚVZ SR a manuálu MŠVVaŠ SR pre školský rok 2022/2023  

K uvedenému bolo prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 7/2022  

Členovia Rady školy prerokovali a jednohlasne schválili všetky vyššie uvedené dokumentz 

Základnej školy s materskou školou, Osloboditeľov 9, Červeník. 

 

Bod 7 

Diskusia neprebehla, nakoľko nikto z prítomných nemal žiadne dotazy. 

 

Bod 8 

Bolo prijatých 5 uznesení k bodom 2, 3, 4, 5, 6. 

 

Bod 9 

Andrea Doková poďakovala za prítomnosť na rade školy. 

 

Zapísala:        Mgr. Marcela Blašková 

Overovatelia:  Mgr. Milena Adamčíková  

                       Michal Mihálik 

Schválil:             Mgr. Andrea Doková, predseda RŠ 

 

 

 

 

 

 Mgr. Andrea Doková v. r. 

      predseda RŠ 


